
Styremøte Nordland skytterkrets - Lørdag 18. februar 2017, Aspmyra stadion - 
møtet avholdt 12.00-15.00

Til stede: Holger Vilter, Weronica Kovacs, Linn V Kristiansen, Linda Hågensen, 
Erlend Kristiansen og Oxana Bulanova.

Sak 1: Søknader om støtte til deltagelse ved stevner
Det er kommet inn søknader fra Johnny Jenssen (ca 6.500,-), Christian Johnsen (ca 
5.500,-). Begge tildeles 5.000,- hver. Det gjenstår nå 10.000,- på denne potten for 
2017.

Sak 2: Deltagelse forbundstinget 1. og 2. april 2017 på Fornebu
Weronica Kovacs og Erlend Kristiansen representerer kretsen. Torbjørn Johnsen 
representerer klubbene.

Sak 3: Innkommet forslag om endring av logo
Saken blir behandlet på kretstinget 2018

Sak 4: Regnskap 2016
Roy Blokhus, som er én av de to valgte revisorene, har revidert regnskapet. 
Revisors beretning ble lest opp. Noen posteringer er blitt flyttet i regnskapet. Holger 
skal snakke med Roy om dette. Regnskapet 2016 er godkjent av revisor.

Sak 5: Oppsett av dommere på stevner
Noen dommere reagerer på at de blir satt opp som dommere på stevner de ikke 
engang er med på. Kretsen gir anbefaling om at disse må sende en skriftlig klage til 
kretsen, gjerne med kopi til forbundet. Weronica gir tilbakemelding.

Sak 6: Diverse
- Google drive med alt av relevante filer for kretsen, pluss tekstbehandler/
regneark
Erlend jobber med saken, nesten klart til bruk. Erlend lager oppsett på dette og 
sender ut info til alle i styret.

- Regnskap - Det ble vedtatt på styremøte 06/03-2016 at Linn skulle overta 
regnskapet fra 2017
Holger ønsker gjerne at Linn overtar fra 2017, så info vil bli oversendt Linn. Holger 
ordner med at banktilgang overføres til Linn. Hvis DNB krever at det skal være to 
personer som har adgang, vil Erlend stille som person nr 2.

- Pål Hembre statistikk - Skal kretsen fortsette å bruke dette?



Kretsen velger å avslutte dette abonnementet, da forbundets nye system vil være 
naturlig arvtager. Holger sier opp avtale

- Sidemedlem i klubb - noen ønsker å være «støttemedlem»
Ett sidemedlem er medlem i klubben på lik linje med alle andre medlemmer, men 
representerer kun den klubben man er hovedmedlem i. Klubben man er sidemedlem 
i, betaler ikke noe til forbundet for dette medlemsskapet. 

- Feil i protokoll fra kretstinget 2016 oppdaget
Det ble oppdaget at det var den gamle valgkomitéen som stod oppført, så dette ble 
rettet. 

- Terminliste - arrangør av spesialfelt 24-25. juni 2017
Vi har ikke fått noen tilbakemelding på om noen ønsker å arrangere spesialfelt i 
2017. Weronica sjekker med Gildeskål og Meløy. Erlend sjekker med Brønnøysund 
om dette kan være av interesse. 

- Statutter for Nordland skytterkrets
Holger har ordnet med statuttene for kretsen. Vi har gjennomgått statuttene i 
plenum, og eventuelle søknadsfrister i statuttene vil være gyldig fra 2018, evt annet 
hvis de nye fellesreglementene sier noe annet.

- Vimpel for kretsen?
Det ble i 2005 startet ett prosjekt om å innhente tilbud på produksjon av bordvimpler 
med kretslogoen på. Lite har skjedd siden. Linda ser på saken.

- Økonomisk situasjon i kretsen?
Kretsen har ca 113.000,- på konto pr 1. Januar 2017.

For kretsen

Erlend Vidar Larsos Kristiansen
Bodø 18/2-2017


